
 
 

Zápis č. 1/2004 
 

Datum:  29.3.2004    17.00 – 21.00 
Přítomni: L. Kaninová, P. Kryll, Z. Dubák, V. Strupek, R. Třešňák, Z. Kapička, M. Kubička,  

M. Jurenka 
Program: 

1. Kalendář 2004 
2. EFRA 
3. Reorganizace RCACR 
4. Diskuze 
5. Dopis RC Blansko, RC MCC Brno 
6. Web 
 

1. Kalendář 2004 a pravidla 2004 
 
- Předsedové sekcí předložili ke schválení kalendář a pravidla MČR pro rok 2004. Předsedové do 2.4. 
pošlou kalendář v elektronické poště Lucii Kaninové. P. Kaninová ho po zpracování do jednotné 
podoby nejpozději do 9.4. zašle do redakce RC REVUE. Kopii pro ověření zašle panu Kapičkovi. 
Souhrnný kalendář MČR pro všechny kategorie zpracuje pan Kryll.  
 
2. Reprezentace EFRA 
 
- Výkonný výbor jednohlasně rozhodl o poskytnutí mezinárodní licence a startovného na ME 
z prostředků RCACR třem reprezentantům z každé kategorie. S reprezentanty bude sepsána smlouva 
o účasti na ME.  
- Jako náhrada pro ty sekce, pro které není ME EFROU vypisováno, bude ve stejné hodnotě 
vyplacena finanční částka k použití dle rozhodnutí odborné komise. 
 
3. Reorganizace RC autoklubu České republiky 
 
- Po dlouhé debatě a výměně názorů se předsednictvo ujednotilo na reorganizaci struktura RC 
autoklubu.  
- Z důvodů přehlednější evidence, kolik do které sekcí jde peněz z licencí, se jedná o vydávání licencí 
na každou kategorii zvlášť a za nižší částku.  
- Předsedové sekcí osloví předsedy klubů, kteří se aktivně zúčastní závodů dané kategorie a vyzve je 
k navržení zástupců do komise. Ze zástupců klubů a předsedy sekce se vytvoří odborná komise, která 
bude řídit chod sekce. Komise navrhne důkladné změny v organizaci RCACR, ve financování, 
reprezentaci, v systému licencí. Vyjádří své požadavky a nároky na zajištění závodů MČR apod. 
Předsedové sekcí předloží Vaše návrhy na schůzi 4.5.2004. 
   
4. Diskuze 
  
- Paní Kaninová a pan Kapička referovali o jednání schůzce s panem Ungrem. Převzali veškeré 
dokumenty a doklady, razítko, psací stroj. Dokumenty protřídí paní Kaninová a zaarchivuje.   
- Byl projednán stav webových stránek, bude vyvoláno nové jednání ohledně ceny i vzhledu.  
- Termín příští schůze výkonného výboru bude vždy projednán na jednání, předsednictvo se bude 
scházet přibližně každé 2 měsíce.  
- Výkonný výbor se dohodl na přípravě Valné hromady, kterou plánuje na podzim. Na základě 
rozhodnutí Valné hromady v únoru 2004 pořádat VH každý rok je lepší dělat Valnou hromadu před 
koncem roku, aby změny fungovaly hned od ledna příštího roku.  
 
5. Dopis RC Blansko, RC Brno. 
 
- Na oficiální dopisy RC autoklubu Blansko a RC MCC Brno odpoví paní Kaninová do konce dubna.  
 
 
Příští zasedání výkonného výboru se bude konat v úterý 4.5.2004 v 17 hod v Praze. 
 
Zapsala: 
2.4.2004      Lucie Kaninová 


